
Mötesprotokoll 2023.11
27 okt-23 på Quality View Hotel i Hyllie

Närvarande: MM Magnus Månsson Ordf.
PP Patrik Persson
LS Liselott Schönström Sekr
LN Lennart Nielsen kassör
JP Jenny Pålsson
TO Tomas Olsson
ER Emma Rudnert
GR Gabriel Rasmussen adjungerad

Meddelat förhinder: CM Carina Månsson adjungerad

§§ 150 Mötet öppnas

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 151 Föregående protokoll

Protokoll 2023.10 godkändes.

§§ 152 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 153 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god. Visma är klart. Det enda som inte är inlagt är fakturor som ligger ute. LN säger upp avtalet

med Fortnox. LN visade balansräkning o resultatrapport i Visma. Han kommer att göra detta vid varje

styrelsemöte. Kolla upp om det går att lägga in alla budgetar direkt från Excell till Visma. Faktura från 47 i

Skurup är ok. Angående kortbetalning i Idrottonline, ska LN och JP kolla upp detta. Distriktsavgiften från

SHRA Malmö är på gång.
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§§ 154 Styrelsens planering

Vem betalar för förtroendevalda från SBF om de kommer till tex BKS? MM kollar med SBF vad som gäller.
T-shirts att dela ut till konferensdeltagare på BKS. Blir dyrt. PP ska kolla priser och vi avvaktar ev finansiering.
BKS inbjudan öppnar 4/12–23 och stänger 24/12–23. A-licens, dansk licens som ska bli en svensk. MM har
kollat upp allt och det är ok att godkänna den. MM skickar till LS som skickar till licensavdelningen. Frågan
om vem som är på ”vita listan” från SBF kom upp. Det är bara ordförande från distrikten som är med. From
2024 är det inte tillåtet för någon i nomineringskommittén att själv skicka in nomineringar.

§§ 155 Styrelsens rapportering.

JP har gjort en ny mall till budget. Godkändes och JP kommer att lägga in den i alla sportgrenars mappar i
Google Drive. MM, JP, ER och TO var på Bilsportkonferensen i Sollentuna. JP rapporterade från Miljö. Det var
mycket dåligt förberett. Pratades mycket om Strategi o Vision 2030. Peggy Dicksdotter Hermansson kommer
att informera om detta på vårt planerings/ordförandemöte 28/10–23. Styrelsen gick igenom Svenska Rallyt.
Mycket diskussioner om Nej till näthat. Ungdomsgrupperna ute i distrikten har det tufft. Norrland har lagt
ner sin, mycket pga de stora avstånden. I stort sett är det bara Södras ungdomsgrupp som fungerar som den
ska. Säkerhet är nu en egen grupp och inte längre tillsammans med Miljö. Miljö heter nu Miljö och
bankommittén

§§ 156 SBF info

Mejl från Anna Laurentinsson. Vill att vi skickar när och var vi ska ha nästa årsmöte. Blir den 24/2 – 24 på
Svedala Trade Center.

§§ 157 Sportgren/SGA

Ungdomsgruppens budget är ok. Mejl från Nathalie Petersson, där hon skriver att hon vill jobba för att
rallycrossen ska komma till Södra igen. LS skickar till valberedningen.

§§ 158 Utbildning

Inget att rapportera.
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§§ 159 Inkommen post

Mejl från Claes Elofsson ang nomineringen Special Award. I år är det styrelsen som nominerar och delar ut
priset. Ordföranden i Rocks MK har avgått. Ansökan om resestipendium, LS har svarar att styrelsen tar upp
detta i november. Påminnelse om inbjudan till regional SDF konferens i Växjö.

§§ 160 Ärendebank

Inget att rapportera

§§ 161 Övrigt

LS meddelar att hon inte kommer att ställa upp till omval.

§§ 162 Nästa möte

20/11–23

ev 11/12–23

12/1–24

§§ 163 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson
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